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Hei!
Sender herved inn spørsmål fra  Høyre til utvalgsmøtet for næring, miljø og landbruk til møtet 13.2:

>
> HVORDAN STIMULERE TIL ØKT BÆREKRAFT I LANDBRUKET
> SPØRSMÅL:
> Landbruket både vil og må spille en viktig rolle i det grønne skifte. Både hva vi produserer og hvordan, er viktig med tanke på
utslipp og karbonavtrykk. Fylkets handlingsplan for landbruk synliggjør dessverre i liten grad det.

> - Hvilke konkrete tiltak legges det opp til for å gi fylkets bønder mulighet til å drive mer miljøvennlig?
> - Finnes det søkbare midler dersom bønder ønsker å legge om til økologisk jordbruk, endre måten man bekjemper skadedyr og
sykdommer på  i fruktdyrkingen eller andre konkrete tiltak ?
>
>
> Vennlig hilsen Jana Midelfart Hoff


